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Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri Mestskom zastupiteľstve v Seredi 

 

Z Á P I S N I C A č. 2 

zo zasadnutia komisie zo dňa 8.4.2024 o 16.30 hod.  
 

Prítomní členovia komisie: Ing. Ján Himpán (JH), Ing. Arch. Róbert Kráľ (RK),  

Erik  Štefanek (EŠ),  Ing. Jozef  Sečen (JS), Oľga Buchová (OB), Mgr. Matej Godáň (MG), 

Ing. Rastislav Jurina, PhD. (RJ), Bc. Adrián  Ševeček, MPA (AŠ), Ing. Lukáš Nešťák (LN) 

 

Ospravedlnení členovia komisie:  

 

Hostia: Ing. Ondrej Kurbel (OK), Ing. Mária Fačkovcová (MF), RNDr. Denisa Bartošová 

(DB), JUDr. Andrea Gašparovičová (AG), Ing. Marián Šišo (MŠ) 

Začiatok komisie 16:30 hod 

Ukončenie komisie 18:05 hod 

 

  Program:  

1. Otvorenie 

2. JUDr. Andrea Gašparovičová:  Nakladanie s majetkom mesta 

A. Zámer nájmu majetku mesta 

1. Budovy a pozemky na Školskej ul. – Gymnázium Vojtecha Mihálika 

B. Zámer prevodu majetku mesta 

1. Pozemok na Pažitnej ul.- Irena Kurucová  

2. Pozemok na Šulekovskej ul.- Lukáš Hosztyina 

C. Zámena majetku mesta 

1. Pozemok na Strednočepeňskej ul.- manželia Slobodoví 

D. Zriadenie vecného bremena 

1. Pozemok na Cukrovarskej ul. – Mestský bytový podnik Sereď spol. s r.o.  

2. Pozemok na Družstevnej ul. – Branislav Bokora  

3. Pozemok na Fándlyho ul.- Vincent Palečko a spol. 

3. Ing. Marián Šišo: Darovanie hnuteľného majetku  

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda komisie Ing. Ján Himpán otvoril zasadnutie komisie a zároveň privítal všetkých 

prítomných členov a hostí. Opýtal sa členov komisie, či majú návrhy na doplnenie programu 

komisie.  

RK: Navrhuje doplniť do bodu 4. Rôzne, informáciu o koncepcií zmeny urbanistickej štúdie 

Trnavská Kasárenská 2. 

EŠ: Navrhuje doplniť do bodu 4. Rôzne, informáciu o vjazde motorových vozidiel do oblasti 

kempingu v časti za železným mostom. 

 

Uznesenie č. 6/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ schvaľuje program zasadnutia 

Komisie pre rozvoj mesta a životné prostredie dňa 08.04.2024 s doplnením bodu 4. 

Rôzne o informáciu o koncepcií zmeny urbanistickej štúdie Trnavská Kasárenská 2 a o 

informáciu o vjazde motorových vozidiel do oblasti kempingu v časti za železným 

mostom. 
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Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 9 (JH, AŠ, EŠ, OL, MG, RJ, LN, RK, JS) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

2. JUDr. Andrea Gašparovičová:  Nakladanie s majetkom mesta 

A. Zámer nájmu majetku mesta 

1. Budovy a pozemky na Školskej ul. – Gymnázium Vojtecha Mihálika 

AG: Oboznámila členov komisie so zámerom nájmu majetku mesta  - budovy a pozemky na 

Školskej ulici. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 7/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť zámer nájmu majetku mesta - budovy a pozemky na Školskej ulici. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 9 (JH, AŠ, EŠ, OL, MG, RJ, LN, RK, JS) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

B. Zámer prevodu majetku mesta 

1. Pozemok na Pažitnej ul.- Irena Kurucová  

AG: Oboznámila členov komisie so zámerom prevodu majetku mesta  - Pozemok na Pažitnej 

ul.- Irena Kurucová. 

JS: V prípade neschválenia príde k odstráneniu predmetných prefabrikovaných garáží? 

AG: Áno, nájom je platný do 1.6.2024. Ak sa prevod majetku neschváli, príde k ich 

odstráneniu.  

MŠ: Pripravuje sa regulácia parkovania v meste. S touto plochou je taktiež možné uvažovať 

za účelom vytvorenia nových parkovacích miest.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 8/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť predaj majetku mesta - Pozemok na Pažitnej ul.   

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 0 

Proti : 9 (JH, AŠ, EŠ, OL, MG, RJ, LN, RK, JS) 

Zdržal sa : 0  

Uznesenie nebolo prijaté 

 

Uznesenie č. 9/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť nájom majetku mesta - Pozemok na Pažitnej ul. – na 1 rok.   

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 5 (JH, OL, RJ, RK, JS) 

Proti : 3 (AŠ, EŠ, MG) 
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Zdržal sa : 1 (LN) 

 

2.Pozemok na Šulekovskej ul.- Lukáš Hosztyina 

AG: Oboznámila členov komisie so zámerom prevodu majetku mesta - Pozemok na 

Šulekovskej ul.- Lukáš Hosztyina. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 10/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť prebytočnosť majetku mesta - Pozemok na Šulekovskej ul.- Lukáš Hosztyina. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 0 

Proti : 9 (JH, AŠ, EŠ, OL, MG, RJ, LN, RK, JS) 

Zdržal sa : 0  

Uznesenie nebolo prijaté 

 

C. Zámena majetku mesta 

1.Pozemok na Strednočepeňskej ul.- manželia Slobodoví 

AG: Oboznámila členov komisie s návrhom na zámenu pozemkov mesta - Pozemok na 

Strednočepeňskej ul.- manželia Slobodoví. 

RK: Je tento proces v súlade s vydanými uzneseniami zastupiteľstva, ktoré hovorili o tom, že 

tam má byť v zmysle schválenej urbanistickej štúdie ponechaný koridor na umiestnenie 

inžinierskych sietí? 

AG: Koridor na inžinierske siete a chodník zostáva. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 11/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť prebytočnosť majetku mesta - Pozemok na Strednočepeňskej ul.- manželia 

Slobodoví. 
 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 7 (JH, AŠ, EŠ, OL, RJ, LN, JS) 

Proti : 0  

Zdržal sa : 2 (RK, MG) 

 

Uznesenie č. 12/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť zámenu pozemkov mesta - Pozemok na Strednočepeňskej ul.- manželia 

Slobodoví. 
 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 7 (JH, AŠ, EŠ, OL, RJ, LN, JS) 

Proti : 0  

Zdržal sa : 2 (RK, MG) 

 

D. Zriadenie vecného bremena 

1.Pozemok na Cukrovarskej ul. – Mestský bytový podnik Sereď spol. s r.o.  

AG: Oboznámila členov komisie s návrhom na zriadenie vecného bremena - Pozemok na 
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Cukrovarskej ul. – Mestský bytový podnik Sereď spol. s r.o.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 13/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť zriadenie vecného bremena - Pozemok na Cukrovarskej ul. – Mestský bytový 

podnik Sereď spol. s r.o.  

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 9 (JH, AŠ, EŠ, OL, MG, RJ, LN, RK, JS) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

2.Pozemok na Družstevnej ul. – Branislav Bokora  

AG: Oboznámila členov komisie s návrhom na zriadenie vecného bremena - Pozemok na 

Družstevnej ul. – Branislav Bokora. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 14/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť zriadenie vecného bremena - Pozemok na Družstevnej ul. – Branislav Bokora  

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 9 (JH, AŠ, EŠ, OL, MG, RJ, LN, RK, JS) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

3.Pozemok na Fándlyho ul.- Vincent Palečko a spol. 
AG: Oboznámila členov komisie s návrhom na zriadenie vecného bremena - Pozemok na 

Fándlyho ul.- Vincent Palečko a spol. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č. 15/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť zriadenie vecného bremena - Pozemok na Fándlyho ul.- Vincent Palečko a spol. 

 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 9 (JH, AŠ, EŠ, OL, MG, RJ, LN, RK, JS) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0  

 

3. Ing. Marián Šišo: Darovanie hnuteľného majetku  

MŠ: Oboznámil členov komisie s bezodplatným prenechaním hnuteľného majetku mesta SPP 

– distribúcii.  

JS: Bude potrubie, ktoré je momentálne naprojektované kapacitne stačiť pre celý objekt 

Kaštieľa? 

MŠ: Áno, nakoľko sa v projekte zvyšuje kapacita. 

ROZPRAVA 
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Uznesenie č. 16/2024 

Komisia pre rozvoj mesta a životné prostredie pri MsZ prerokovala a odporúča MsZ 

schváliť prebytočnosť budúceho hnuteľného majetku mesta – preložky plynárenského 

zariadenia. 
 

Výsledky hlasovania: 

Prítomní: 9  

Za : 8 (JH, AŠ, EŠ, OL, RJ, LN, RK, JS) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 1(MG)  

 

4. Rôzne 

RK: Informoval členov komisie o koncepcií zmeny urbanistickej štúdie Trnavská Kasárenská 2. 

EŠ: Informoval členov komisie o vjazde motorových vozidiel do oblasti kempingu v časti za 

železným mostom. Mestská polícia neodporúča umiestniť v tejto oblasti dopravnú značku 

zákaz vjazdu, nakoľko je tam veľké množstvo majiteľov pozemkov. Navrhli alternatívu, 

použiť výsuvný stĺpik. V zóne za mostom by sa osadila značka zákaz zastavenia. 

OK: Poskytol členom komisie aktuálne informácie k problematike seredského mosta. 

OK: Informoval členov komisie o pripravovanej komplexnej štúdii na ul. Spádová – kompletné 

preriešenie dopravného systému v danom území. 

OK: Informoval členov komisie o pripravovanej dokumentácii na ul. Komenského - kompletné 

preriešenie dopravného systému v danom území. 

 

5. Záver 

JH: Poďakoval prítomným za účasť a o 18:05 hod. ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

 

                Ing. Ján Himpán, v.r. 

 

 

 

Zapísala: Ing. Marianna Grillová 


